
AJUNTAMENT D’AMPOSTA
Àrea de Comerç I Mercat Municipal
tel.  977 70 23 06
fax. 977 70 36 05

    ACTA  (10) DE LA REUNIÓ NÚM. 29 DE LA TAULA DE TREBALL DEL 
COMERÇ LOCAL D’AMPOSTA “A LA VORA”

ASSISTENTS:

Sr. José Antonio Castañeda, de Dàndara
Sra. Sara Doménech , de Joieria Sara Doménech

Sra. Maite Bonfill, de Llibreria Art 69
Sra. Xénia Casanova, d’Entre Teles

Sra. Montse, de Personal Foto
Sra.  Iolanda Rullo, d’Ebre BIO

Sra. Remei, de 123 Bebé
Sr. Ferran Símó, d’Intersport

Sr. Sergio Grau, de  La Mar Salada
Sr. David Cortal,

Sr. Juan Garcia, d’IDEOS
Sra. Elena , de Llibreria La Romàntica

Sra. Eva Panisello,  de La Jijonenca
Sra. Anna Rosselló, Dinamitzadora de FECOAM

Sra. Núria Marco i Selma, Regidora de Polítiques Ambientals de 
l’Ajuntament d’Amposta

Sra. Susanna Sancho i Maigí, Regidora de Comerç i Mercat Municipal de 
l’Ajuntament d’Amposta

Sr. Àngel Montes Forcadell, Tècnic de Comerç de l'Ajuntament d'Amposta

A la Ciutat d’Amposta, el dia 24 de novembre de 2020.
Essent les nou hores s’inicia la reunió corresponent al  dia de la data,  per 
videoconferència, de la “Taula de Treball” del Comerç Local d’Amposta “A la  
vora”, i es connecten telemàticament les persones esmentades anteriorment.

1.  ORDENANÇA  D’ESCOMBRARIES  (INTERVENCIÓ  DE  LA  SRA.  NÚRIA 
MARCO,  REGIDORA  DE  POLÍTIQUES  AMBIENTALS  DE  L’AJUNTAMENT 
D’AMPOSTA

La Sra. Sancho diu que a la darrera reunió de la taula de treball va comentar 
la modificació de l’ordenança d’escombraries i  recollia la reinvindicació del 
comerç de la recollida del cartró de banda i l’obligació de pagar un gestor 
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de residus. La Sra. Sancho diu que va dir que el tema estava solucionat i no 
ha pogut ser, no s’ha solucionat.

La Sra. Sancho  presenta i cedeix la paraula a la Sra. Marco.
La Sra. Marco diu que el tema de procedir a  la modificació de l’ordenança 
d’escombaries és perquè està desactualitzada. 
La Sra. Marco diu que les lleis de la CEE, en quan al tema de la recollida de 
residus, han canviat molt,  que una de les reivindicacions és la gestió del 
cartró comercial, però no només és el cartró hi ha altres residus.
La Sra. Marco diu que el principal problema per actualitzar l’ordenança és 
que  feien  falta  moltes  dades  i  un  tema  tècnic  d’administració  a  l’hora 
d’enllaçar les empreses (IAE-rebut d’escombraries). S’ha decidit només tocar 
ara la part que afecta a la ciutadania, i deixar tot el treball de les empreses i 
comerços per a l’any 2021 i premiar als que fan bé la recollida de residus.
La Sra.  Marco diu que a partir  del  mes de gener  de 2021 hi  haurà dos 
agents  mediambientals  que  s’encarregaran  d’obtenir  les  dades  que  fan 
falta.
La Sra. Sancho diu que és conscient que és un tema que ha generat neguit 
als comerciants.
El Sr. Simó pregunta quines són les empreses de recollida de cartró; la Sra. 
Marco diu que hi ha dos, Germans Pellicé i Contenidors Baix-Mont.
EL Sr. Grau diu que és propietari d’una peixateria i pel tipus de negoci el  
que més  es  genera  és  residu  orgànic  i  pregunta  que representarà  això 
respecte a l’ordenança; la Sra. Marco diu que per dubtes d’aquests es va 
decidir deixar de tirar endavant la modificació de l’ordenança de la recollida 
del cartró i ja que tampoc tenim a Amposta gestors de residus orgànic.

D’altra banda, la Sra. Marco diu que s’implementarà per a la restauració un 
servei  de  porta  a  porta  de  la  recollida  d’orgànic  que  començarà  per 
Eucaliptus i Poble Nou; també s’està estudiant per a Amposta (nucli) però hi 
ha dos problemes: el primer, com saber els volums per saber el tipus de 
contenidors, i el segon, una qüestió d’espai, o sigui,  que utilitze gent que no 
ho hagi d’utilitzar. La Sra. Marco diu que el porta a porta també es voldria 
aplicar  per  a  petits  comerços  que  generen  molta  orgànica  (peixateries, 
verduleries, etc.)
La  Sra.  Casanova  diu  que  el  seu  comerç  no  genera  cap  volum 
d’escombraries, ni cartró ni res, només «trosets de roba» i pregunta quin 
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tractament tindria; la Sra. Marco diu que s’haurien de fer altres nivells o 
denominacions de residus, tot el que són les 5 fraccions, i a banda, per a 
roba, tallers mecànics (pintura,etc...)
La Sra. Marco diu que la idea és que qui generi el normal pagui una tarifa 
base, i si és un gran productor de residu que es pagui pel seu volum.
La Sra. Doménech diu que si no seria més fàcil escriure un correu electrònic 
cada comerç per comunicar el que cadascú fa de residus.
La Sra. Marco diu que la idea és preparar un formulari de google per fer un 
buidatge de dades.

2. ACTIVITATS PROMOCIONALS TARDOR-HIVERN

2.1. «BLACK FRIDAY» 27 de novembre
 
La  Sra.  Sancho  diu  que  el  «Black  Friday»  serà  aquest  divendres  27  de 
novembre, i va ser una de les campanyes per les que es va apostar a l’inici 
de la posta en marca del Pla de Dinamització comercial «A la vora», i ara 
s’entén que cada comerç treu les seves promocions dins dels seus perfils a 
les xarxes socials;  la Sra. Sancho diu que es compartiran les ofertes que 
envien els comerços a les xarxes socials de «A la vora».
La Sra. Sancho diu que les rebaixes s’han estacionalitzat molt a causa de la 
venda on-line per internet.

3. APROVACIÓ DEL CONVENI «TEUPORTO»
La  Sra.  Sancho  diu  que «TEUPORTO» és  una  platafoerma de  «delibery» 
(servei de missatgeria) és un conveni que signarà l’Ajuntament d’Amposta 
per un import de 10.000€ amb la FECOAM i l’Associació de restauradors 
d’Amposta  (finalment  no  es  signarà  amb  l’Associació  de  venedors  del 
Mercat Municipal d’Amposta) per inscriure´s a la plataforma. A hores d’ara 
FECOAM ja té 5 o 6 comerços inscrist i els Restauradors 3 0 4.

4. XXIIIè. MERCAT DE SANTA LLÚCIA

La  Sra.  Sancho  diu  que  molta  gent  pregunta  degut  a  la  pandèmia  del 
COVID-19  si  es  realitzarà  el  XXIIIè.  Mercat  de  Santa  Llúcia;  diu  que  en 
principi al tram 2 de la desescalada estan prohibides les fires i congressos; 
el Departament de la Salut de la Generalitat ho prohibeix, en canvi, davant 
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les  pressions  econòmiques,  el  PROCICAT  ha  redactat  un  document  per 
poder organitzar aquests mercats o fires de Nadal.
La Sra. Sancho diu que el tema ès molt complicat, la llei no és clara amb 
aquest sentit, encara que per part de l’Ajuntament no sigui problema i el 
que volem és poder valorar la possibilitat de fer-lo, tot i que el risc de brot 
del  COVID-19  està  baixant,  Amposta  encara  està  en   zona  roja  i  la 
preocupació a hores d’ara és no colapsar el sistema de salut.
A una reunió anterior, la Policia Local va recomanar no organitzar el Mercat 
de Santa Llúcia.
Un altre problema afegit és que avui per avui el dia del Mercat de Santa 
Llúcia encara hi haurà confinament perimetral de la Comarca del Montsià, i 
els assistents seran molt menys.
La Sra. Sancho diu que tornarà a convocar una reunió amb l’inspector de la 
Policia Local per valorar la situació.
El Sr. Simó diu que tant la inversió prevista a la Fira de Mostres, que també 
s’ha suspés, com al Mercat de Santa Llucia, es podria invertir directament 
amb  els  comerços;  la  Sra.  Sancho  diu  que  està  d’acord,  però  que 
l’Ajuntament ja ha donat moltes ajudes, i també s’han deixat de recaudar un 
milió d’euros. La resta dels membres de la taula de treball assistents estan 
d’acord.
La Sra. Sancho diu que s’ha convocat una reunió amb la FECOAM el proper 
divendres  26  de  novembre  per  parlar  del  Pla  de  reactivació  econòmica 
municipal.
El Sr. Simó diu que pensa que si no és millor donat l’ajud al comerç o al 
client final o fer vals de compra; la Sra. Sancho diu que lo dels vals és molt 
dìfícil de fer pel tema de la justificació econòmica.
El  Sr.  Castañeda proposa fer campanyes per demanar a la població que 
compri  al  comerç  local,  al  comerç  d’Amposta  i  no  compren  a  les  grans 
plataformes com AMAZON; la Sra. Sancho diu que es posarà en marxa una 
campanya amb el nom de «PER TU, PER MI, PER NATROS.
La Sra. Casanova diu que està d’acord en fer promocions per a que la gent 
compri al comerç local. 
La Sra. Bonfill diu que durant l’expoclick, que es va suspendre, però el nou 
format dels aparadors va estar molt bé perquè obligava  a la gent a voltar 
molts de comerços diferents.
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La Sra. Sancho diu que la lluita ha de ser vendre el producte que és vol i que 
sigui diferent, tot i que és molt difícil d’obviar que tenim tots els dies els 
telèfons mòbils a les mans i veiem les ofertes de comprar per internet.

La Sra.  Sancho diu que recomana inscriure’s a les «webimars» que fa la 
Direcció General de Comerç, el Consorci de Comerç. Artesania i Moda.
Finalment,  la  Sra.  Sancho  proposa  convocar  una  reunió  de  la  taula  de 
treball « A la vora» de cara al 2021 només per parlar de la promoció del  
comerç local, perquè ara s’estan confeccionant els pressupostos.

5. SUBVENCIONS COMERÇ 2020
La  Sra.  Sancho  diu  que  el  dia  30  d’octubre  va  finalitzar  el  termini  per 
presentar  les  sol·licituds  de  les  subvencions  de  Comerç  2020  de 
l’Ajuntament d’Amposta, amb una partida pressupostària de 20.000€.
És molt important que hi ha hagut 19 sol·licituds que sumen una inversió 
total de 160.000€, que significa modernització del comerç ampostí.

6. ALTRES ASSUMPTES
No hi ha.

7. TORN OBERT DE PARAULES
 No hi ha. 

I no havent altres assumptes de què tractar s’aixeca la sessió  essent les deu 
hores i cinc minuts que com a Secretari Delegat certifico.

Àngel Montes i Forcadell
Tècnic de Comerç 

Amposta, 24 de novembre de 2020
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